



9天7晚

云踪秘境 玩转滇南

新山直飞昆明

 无购物无自费零套路

 入住当地四星+五星酒店

 2+1 VIP豪华巴士

昆明 | 弥勒 | 建水 | 元阳 | 轿子雪山/石林

Day1  昆明：徽商国际酒店或同级（4钻）
新山  **昆明**  飞机餐

于士乃国际机场集合，搭乘航班飞往春城昆明。抵达后由专业中文导游热情接机，送往酒店休息，迎接美好旅程。
(航班：2205-0205+1)

Day2  弥勒：鑫磊温泉酒店或同级（4钻）
昆明→弥勒  早/午/晚

早餐后，乘车前往弥勒
东风韵艺术小镇（含电瓶车）：打卡标志性的彩色酒瓶建筑群与网红拍照打卡点，感受浓厚艺术氛围。
红酒庄园+品酒体验：庄园观光及了解酿酒工艺，特别安排专业品酒体验。
湖泉生态园：绿意盎然、空气清新，是拍照留念的理想之地。
晚上入住温泉酒店，享受温泉泡汤时光，舒缓身心，放松旅途的疲惫。（温馨提示：请自备泳衣，方便泡汤使用）

Day3  元阳：万缙度假酒店或同级（4钻）
弥勒→元阳  早/午/晚

太平湖森林公园（含电瓶车）：漫步于郁郁葱葱的森林公园，欣赏四季绽放的缤纷花卉，沉浸于自然生态的清新与宁静之中。
随后乘车前往元阳（车程约3小时）。
老虎嘴梯田景区：傍晚时分前往元阳梯田的经典观景点之一——老虎嘴。

Day4  建水：临安酒店或同级(5钻)
元阳→建水  早/午/-

多依树梯田景区：清晨早起前往观景台，欣赏元阳梯田最具代表性的日出美景。这里是众多摄影爱好者心中的天堂。
坝达梯田景区：沿山而建的壮美梯田在阳光照耀下宛如一幅天然画卷，是元阳另一代表性梯田景观。
午餐后乘车前往建水（车程约2小时）。
建水十七孔桥：又名“双龙桥”，始建于清代，是云南著名古桥之一。桥体古朴典雅，雕刻精美，承载着深厚的历史文化底蕴。
建水紫陶街·夜市自由活动：夜幕降临，自由漫步于热闹非凡的文化街，品尝地道小吃、欣赏精美紫陶工艺，感受建水独有的夜色风情。

Day5  昆明：锦江大酒店 或 锦江都城酒店或同级（4钻）

建水→昆明  早/午/晚

建水古城·朝阳楼：登楼远眺，可俯瞰古城全貌，感受历史与人文交织的魅力。
建水文庙：有“滇南第一大文庙”之美誉，为全国除曲阜孔庙外保存最完整、规模最宏大的，体现了儒家文化在滇南的深厚影响。
大板井：被誉为“建水三宝”之一，井水清澈甘甜，百余年来一直是当地居民的生活用水源泉。
朱家花园：清末时期典型的民居建筑代表，院落规整、园林精致，因其布局精巧、气质典雅，被誉为“民间小故宫”。
行程结束后，乘车返回昆明。

Day6  禄劝：轿子山大酒店或同级（4钻）
昆明→东川红土地→轿子雪山  早/午/晚

昆明瀑布公园：世界最大人工瀑布之一，水势壮观，景色优美。
金殿风景区：云南著名的道教胜地，整座金殿以纯铜铸造，为中国现存规模最大、保存最完好的铜质建筑。
随后乘车前往东川（车程约3小时）。
东川红土地景区：傍晚时分欣赏被誉为“上帝的调色板”的红土地景观。五彩斑斓的山丘在夕阳映照下层次分明，构成一幅绚丽夺目的大地画卷。

Day7  昆明：锦江大酒店 或 锦江都城酒店或同级（4钻）
轿子雪山→昆明  早/午/晚

轿子雪山风景区（含上下索道+景区环保车）：海拔约4,200米，是云南少有的高山雪景地。景区集雪山、原始森林、高山湖泊等自然奇观于一体，四季皆景，春赏杜鹃、夏避酷暑、秋观彩林、冬踏雪寻梅，是摄影与自然爱好者的天堂。
午餐后，乘车返回昆明。
游览市区地标：金马碧鸡坊、昆明老街、南屏步行街、南强夜市街

Day8
昆明  早/-/晚

今日可自然醒，享受悠闲时光。上午您可选择在酒店休息，或自行外出逛街购物，感受春城昆明的城市魅力。
赠送项目：季节限定花卉赏景（依季节而定）：带你走入春天最美的画卷
郁金香田 | 油菜花海 | 樱花盛景
晚餐后，送往昆明长水国际机场。

Day9  温馨的家
昆明  **新山**  飞机餐

搭乘航班返程，结束愉快行程。（航班：0305-0705）

团费包含：往返机票+税费+20公斤行李额+飞机餐，7晚酒店住宿(双人标准间)含早餐，行程中所列午餐和晚餐，行程用车，中文导游服务+基本小费，景点门票。

团费不含：可选项目，行李小费，个人消费以及未提及的其他旅游或活动。



9D7N

Yunnan Secrets · Discover the Wonders of Southern Yunnan

Rice Terraces · Ancient Towns · Hot Springs Escape

Direct Flight from Johor Bahru to Kunming

Kunming | Mile | Jianshui | Yuanyang | Jiaozi Snow Mountain or Stone Forest



NO SHOPPING · NO OPTIONAL TOURS · NO HIDDEN CHARGES



LOCAL 4 & 5 STAR HOTELS



2+1 VIP LUXURY COACH

Day1

Huishang International Hotel Kunming or similar (Local 4-Star)

Johor Bahru Kunming

MOB

Gather at Senai International Airport and take the chartered flight to Kunming. Upon arrival, you will be greeted by a local guide and check in to your hotel.
(Flight: 22:05 - 02:05 (+1))

Day2

Mile Haiyun Hotel or similar (Local 4-Star)

Kunming → Mile

Breakfast/Lunch/Dinner

After breakfast, depart by coach to Mile City.

Visit Dongfengyun Art Town (includes electric buggy ride) and explore its iconic colorful wine-bottle-shaped buildings, a popular spot for photography.

Visit the Red Wine Chateau for a guided tour and wine tasting; learn about the local winemaking process and sample their signature wines.

Stroll through Lake Spring Eco Park, a lush green area ideal for relaxation and taking photos.

Ccheck-in at the hot spring hotel. Enjoy a relaxing soak to ease your body and mind.
(Please bring your own swimsuit.)

Day3

Yuanyang Oness Resort or similar (Local 4-Star)

Mile → Yuanyang

Breakfast/Lunch/Dinner

Taiping Lake Forest Park (includes electric buggy ride): Enjoy a leisurely stroll through this lush forest park, admire seasonal blooms, and immerse yourself in the refreshing natural surroundings.

Travel by coach to Yuanyang (approximately 3 hours).

In the late afternoon, visit Laohuzui Rice Terraces (Tiger Mouth Scenic Area), one of the most breathtaking viewpoints of the Yuanyang terraces. Capture the stunning sunset as light and shadow dance across the layered fields — a truly awe-inspiring natural spectacle.

Day4

Jianshui Howard Johnson Wyndham Hotel or similar (Local 5-Star)

Yuanyang → Jianshui

Breakfast/Lunch/Dinner

Duoyishu Rice Terraces: Depart early in the morning to catch the sunrise at one of Yuanyang's most iconic viewpoints. As the sun breaks through the mist, golden rays illuminate the cascading terraces — a breathtaking scene especially loved by photographers.

Bada Rice Terraces: Built along mountain slopes, these layered terraces stretch endlessly, creating a spectacular natural landscape bathed in the morning light. After lunch, travel by coach to Jianshui (approximately 2 hours).

Shiqikong Bridge (Seventeen-Arch Bridge): Also known as Shuanglong Bridge, this Qing Dynasty stone bridge is one of the most famous in Yunnan. Admire its elegant arches and traditional craftsmanship, rich in cultural and historical significance.

Zitao Street Night Market: In the evening, enjoy a relaxing stroll through Jianshui's lively Zitao Cultural Street. Sample authentic local snacks, appreciate traditional purple pottery art, and soak in the vibrant night-time atmosphere.

Day5

Kunming: Jinjiang Hotel or similar (Local 4-Star)

Jianshui → Kunming

Breakfast/Lunch/Dinner

Jianshui Ancient Town - Chaoyang Gate: A landmark of Jianshui, often referred to as the "Mini Tiananmen of Yunnan." Climb to the top for panoramic views of the ancient town.

Jianshui Confucius Temple: Known as the largest Confucian temple in southern Yunnan, and the most complete and grand after the original in Qufu.

Daban Well: One of the "Three Treasures of Jianshui," this ancient well has provided fresh, sweet water to locals for over a century.

Zhu Family Garden: A beautifully preserved residential complex from the late Qing Dynasty, featuring elegant courtyards and classical Chinese garden architecture — often referred to as a "Miniature Forbidden City."

After the tour, return to Kunming by coach.

Day6

Luquan Jiaozi Mountain Hotel or similar (Local 4-Star)

Kunming → Dongchuan Red Land → Jiaozi Snow Mountain

Breakfast/Lunch/Dinner

Kunming Waterfall Park: Home to one of the world's largest man-made waterfalls, this park features dramatic cascades surrounded by beautiful natural scenery.

Golden Temple Scenic Area: A famous Taoist site in Yunnan. The temple, constructed entirely of bronze, is the largest of its kind in China.

Then, travel by coach to Dongchuan (approximately 3 hours).

Dongchuan Red Land Scenic Area: Witness a breathtaking sunset over the colorful red earth landscape, famously known as "God's Palette" for its vibrant hues and striking natural patterns.

Day7

Kunming: Jinjiang Hotel or similar (Local 4-Star)

Jiaozi Snow Mountain → Kunming

Breakfast/Lunch/Dinner

Jiaozi Snow Mountain Scenic Area (includes round-trip cable car and eco shuttle): Located at an elevation of around 4,200 meters, this alpine destination boasts snow-capped peaks, pristine forests, and glacial lakes. It is a spectacular natural wonder offering breathtaking views in all seasons.

After lunch, return to Kunming by coach.

Explore Kunming's city landmarks: Jinma Biji Archway, Kunming Old Stree, Nanping Pedestrian Street, Nanqiang Night Market

Day8

Kunming

Breakfast/-/Dinner

Enjoy a leisurely morning at your own pace. You may choose to rest at the hotel or explore the city on your own, soaking in the charm of Kunming.

Springtime Treat: Seasonal Flower Viewing

Tulips | Rapeseed Blossoms | Cherry Blossoms

Experience the vibrant colors of spring (subject to seasonal availability)

After dinner, transfer to Kunming Changshui International Airport for your departure flight.

Day9

Kunming Johor Bahru

MOB

Board your return flight and conclude your wonderful journey. (Flight: 03:05 - 07:05)

Travel Agent:

Tour Fee Includes: Round-trip air ticket+taxes+20KG baggage+MOB, 7nights hotel accommodation (Twin Sharing) with breakfasts, lunch & dinner as listed in the itinerary, Coach as listed in the itinerary, Chinese speaking tour guide service+basic tips, Entrance ticket to the attractions of the itinerary.

Tour fee does not include: Optional items, Luggage tips, Personal expenses and the other tours or activities not mentioned.